
Dorinel  Colgiu,  adus  cu
cătușe  la  Curtea  de  Apel
Constanța.  Instanța  urmează
să se pronunțe
18 septembrie 2024 11:10

Dorinel Colgiu a fost adus, în cătușe,
astăzi la Curtea de Apel Constanța, acolo
unde  se  judecă  contestația  sa  la
prelungirea măsurii arestului preventiv,
încuviințată  săptămâna  trecută  de
judecătorii Tribunalului.
Directorul Goldterm Mangalia, arestat pentru o presupusă șpagă
de 15.000 de euro solicitată unui agent economic, a contestat,
săptămâna trecută, măsura arestului preventiv și a cerut o
măsură mai blândă.

Președintele completului de judecată al dosarului lui Colgiu
este magistratul Andreea Ianca, procuror Ciprian Bodu (DNA
Constanța), iar avocatul lui Dorinel Colgiu este Dan Alexandru
Focșa.

Instanța Curții de Apel a rămas în pronunțare.

FOTO: Ziarul Amprenta
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(FOTO/VIDEO) Accident cu șase
persoane implicate la Saturn
18 septembrie 2024 11:10

Un accident rutier a avut loc, în
această  dimineață,  între  două
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autoturisme,  pe  strada  principală
din Saturn.
Două mașini s-au ciocnit, iar în accident au fost implicate
șase persoane.

Intervine Sectia Mangalia cu un ASAS, ATPVM și un echipaj SAJ.

UPDATE:

În accidentul rutier au fost implicate 6 persoane dintre care
3 (adulte) conștiente, cooperante, care au fost transportate
la spital, după cum transmite ISU Dobrogea.
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Iată unde sunt amplasate în
această  săptămână
containerele  pentru  deșeuri
voluminoase  ale  Polaris  M
Holding
18 septembrie 2024 11:10
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Săptămâna  aceasta,  containerele
speciale  pentru  depozitarea
deșeurilor de dimensiuni mari sunt
amplasate  în  cartierele  Henri
Coandă și Inel II: aleea Umanității
(platforma nr. 583) și strada I.L.
Caragiale  lângă Cimitirul Central
(platforma  nr. 523/524). 
Ce puteți depozita în benele de culoare verde: mobilier vechi
deteriorat, canapele, rafturi, dulapuri, saltele, uși, obiecte
de uz sanitar, mochete, calorifere etc.

Ce NU puteți depozita în aceste containere: deșeuri menajere,
deșeuri rezultate din construcții sau demolări, deșeuri de
echipamente  electrice  și  electronice,  deșeuri  reciclabile
(hârtie, carton, plastic, metal, sticlă).

Graficul  de  colectare  a  deșeurilor  voluminoase  poate  fi
consultat  pe  site-ul  Primăriei  Municipiului  Constanța,  la
secțiunea „Mediu”.

În afara acestor bene amplasate temporar în toate cartierele
orașului,  constănțenii  pot  duce  permanent  deșeurile
voluminoase la centrul de colectare situat pe bulevardul Aurel
Vlaicu, nr.290 A, telefon: 0723 372 163.



Nu uitați! Depozitarea sau abandonarea pe domeniul public al
municipiului Constanța a deșeurilor constituie contravenție și
se sancționează conform normelor legale în vigoare.

Dorinel Colgiu ține morțiș să
fie liber. Judecătorii Curții
de  Apel  vor  analiza  mâine
contestația  împotriva
măsurii arestării
18 septembrie 2024 11:10

Dorinel Colgiu mai face o încercare
să iasă din închisoare, acolo unde
l-au  trimis  procurorii  DNA
Constanța. 
Acesta  a  contestat  măsura  arestului  preventiv,  cerută  de
procurorii Direcției Naționale Anticorupție Constanța și pe
care judecătorii Tribunalului Constanța au aprobat-o săptămâna
trecută.
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Dorinel Colgiu a contestat decizia Tribunalului la Curtea de
Apel  Constanța  iar  mâine  judecătorii  se  vor  pronunța,
definitiv.

Iată ce transmiteau procurorii DNA pe 10
iulie 2024:
La  sfârșitul  lunii  iunie  –  începutul  lunii  iulie  2024,
inculpatul Colgiu Doru, în calitatea menționată mai sus, ar fi
pretins, printr-un intermediar, de la un om de afaceri suma de
15.000 euro, pentru a-și trafica presupusa influență pe care
ar fi lăsat să se creadă că ar avea-o asupra funcționarilor
publici din cadrul Primăriei Municipiului Mangalia și Poliției
Locale Mangalia și că-i va determina pe aceștia să permită ca
societatea omului de afaceri să-și desfășoare activitatea în
continuare, fără autorizație de funcționare.

În contextul menționat mai sus, la data de 09 iulie 2024,
inculpatul ar fi primit suma de 60.000 lei din banii pretinși
inițial,  ocazie  cu  care  s-a  procedat  la  constatarea
infracțiunii  flagrante.

Inculpatului i s-au adus la cunoștință calitatea procesuală și
acuzațiile, în conformitate cu prevederile art. 309 Cod de
procedură penală.

Cu  ocazia  efectuării  unei  percheziții  la  domiciliul
inculpatului  au  fost  identificate  și  ridicate  sumele  de
166.740 lei, 17.800 euro și 1.000 de dolari.

Facem precizarea că punerea în mișcare a acțiunii penale este
o etapă a procesului penal reglementată de Codul de procedură
penală,  având  ca  scop  crearea  cadrului  procesual  de
administrare a probatoriului, activitate care nu poate, în
nici  o  situație,  să  înfrângă  principiul  prezumției  de
nevinovăție.

Menționăm  că  prezentul  comunicat  a  fost  întocmit  în



conformitate cu art. 28 alin. 4 din Ghidul de bune practici
privind relația sistemului judiciar cu mass media, aprobat
prin Hotărârea Plenului Consiliului Superior al Magistraturii
nr. 197/2019.

Pe aceeași temă:

(SURSE)  LOVITURĂ  pentru  Dorinel  Colgiu:  Judecătorii
Tribunalului  Constanța  au  aprobat  prelungirea  arestului
preventiv propusă de DNA

EXCLUSIVITATE! Procurorii au scuturat mobilul lui Colgiu: Ce
a “căzut” din telefonul şpăgarului

Parohia Sfântul Mare Mucenic
Gheorghe  din  Mangalia  a
inițiat  o  campanie  pentru
strângerea  de  alimente,
pături  și  lenjerii
pentru  sinistrații  din
Moldova
18 septembrie 2024 11:10
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Parohia  Sfântul  Mare  Mucenic
Gheorghe din Mangalia anunță că a
început  o  campanie  pentru
strângerea de alimente, pături și
lenjerii pentru 
Într-o postare pe Facebook, preotul paroh Octavian Corniencu
face  apel  la  credincioșii  din  Mangalia  pentru  a  veni  ân
ajutorul sinistraților din județele afectate de viituri:

„În  contextul  încercărilor  venite  asupra  semenilor  din
județele Galați și Vaslui, parohia noastră, Parohia „Sfântul
mare Mucenic Gheorghe”, inițiază o campanie prin care să vină
în  sprijinul  acestora  cu  produse  neperisabile,  alimente,
produse de igienă, pături si lenjerii noi.

Ne  dorim  ca  până  săptămâna  viitoare  să  ajungem  în  aceste
locuri unde pentru unii, din  casele în care viețuiau au rămas
doar ziduri încărcate de amintiri și să reușim împreună să
aducem mângâiere, bucurie și binecuvântare!”
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„Șmecherii”  la  examenul  de
subofițeri  din  Jandarmeria
Română:  Cum  au  fost  prinși
copiind trei dintre candidați
18 septembrie 2024 11:10

Cu  ocazia  desfășurării  la  nivel
național a concursurilor de ocupare
prin  încadrare  directă  a  915
funcții  de  subofițer  din
Jandarmeria  Română,  trei  dintre
candidați au fost depistați având
asupra lor mijloace de comunicare
la distanță.
Premergător începerii probelor de examen pentru proba scrisă,
la  momentul  accesului,  în  trei  dintre  instituțiile
organizatoare  (Inspectoratul  de  Jandarmi  Județean  Călărași,
Inspectoratul de Jandarmi Județean Argeș și Inspectoratul de
Jandarmi Județean Sălaj), au fost descoperite asupra a trei
candidați tehnică utilizată pentru comunicarea la distanță, pe
care intenționau să o folosească în timpul probei de concurs.
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Jandarmii care asigurau accesul au observat asupra unui bărbat
mai multe fire ieșind din cămașă. La momentul controlului
acesta purta două tricouri, o cămașă și geacă, care ascundeau
tehnica folosită.

De asemenea, un alt bărbat avea un dispozitiv de copiat lipit
cu bandă adezivă, iar cel de-al treilea bărbat avea instalat o
cameră care semăna cu nasturele cămășii.

Aceste aspecte au condus la eliminarea acestora din examen.

Menționăm faptul că posturile care nu au fost ocupate vor fi
reluate în următoarea perioadă, printr-o nouă procedură de
examen, au transmis reprezentanții Jandarmeriei.

Cutremur  de  5.5  grade  pe
scara  Richer,  în  Vrancea.
Seismul  s-a  simțit  și  la
Constanța
18 septembrie 2024 11:10

În  ziua  de  16.09.2024,
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17:40:18 (ora României), s-a produs
în zona seismică Vrancea, Buzău, un
cutremur  semnificativ  cu
magnitudinea EWS 5.5, la adâncimea
de 152.531 km.
Cutremurul s-a produs la 52km SE de Sfantu-Gheorghe, 54km E de
Brașov,  62km  NV  de  Buzău,  70km  V  de  Focșani,  72km  N  de
Ploiești, 97km NE de Târgoviste.

Sute  de  haine  și  parfumuri
contrafăcute  au  fost  găsite
de  vameși  în  cala  unui
autobuz venit din Turcia
18 septembrie 2024 11:10

Poliţiştii  de  frontieră  au
descoperit  în  urma  unor  acțiuni

https://editiadesud.ro/sute-de-haine-si-parfumuri-contrafacute-au-fost-gasite-de-vamesi-in-cala-unui-autobuz-venit-din-turcia/
https://editiadesud.ro/sute-de-haine-si-parfumuri-contrafacute-au-fost-gasite-de-vamesi-in-cala-unui-autobuz-venit-din-turcia/
https://editiadesud.ro/sute-de-haine-si-parfumuri-contrafacute-au-fost-gasite-de-vamesi-in-cala-unui-autobuz-venit-din-turcia/
https://editiadesud.ro/sute-de-haine-si-parfumuri-contrafacute-au-fost-gasite-de-vamesi-in-cala-unui-autobuz-venit-din-turcia/


desfășurate în Punctul de Trecere a
Frontierei  Vama  Veche,  într-un
autocar  și  într-un  autoturism
sosite  din  Turcia,  peste  600  de
articole vestimentare, încălțăminte
și  parfumuri  în  valoare  de
aproximativ  500.000  lei,
inscripţionate cu numele unor mărci
cunoscute,  susceptibile  a  fi
contrafăcute.
În data de 14.09.2024, la Punctul de Trecere a Frontierei Vama
Veche,  judeţul  Constanţa,  poliţiştii  de  frontieră  români
împreună cu polițiștii de frontieră bulgari au efectuat o
acțiune  având  ca  scop  prevenirea  și  combaterea  migrației
ilegale și infracționalității transfrontaliere.
Cu această ocazie, au efectuat pe sensul de intrare în ţară
controlul specific asupra unui autocar care se deplasa pe ruta
Turcia-România.
Astfel,  polițiștii  de  frontieră  au  descoperit  în
compartimentul destinat bagajelor,  250 articole vestimentare
si  parfumuri  care  purtau  însemnele  unor  mărci  cunoscute,
susceptibile a fi contrafăcute.
În  data  de  15.09.2024,  urmare  a  unei  acțiuni  similare,
polițiștii  de  frontieră  au  descoperit  în  portbagajul  unui
autoturism,  360  articole  vestimentare  și  încălțăminte  care
purtau  însemnele  unor  mărci  cunoscute,  susceptibile  a  fi
contrafăcute.
Acestea  aparțineau  unor  cetățeni  români  care  nu  dețineau
documente de proveniență și nici acordul titularilor de marcă
pentru punerea în circulație.
Produsele, în valoare totală de aproximativ 500.000 lei dacă
ar fi fost comercializate ca bunuri de marcă, au fost ridicate
în vederea continuării cercetărilor, iar în cauză, poliţiştii



de  frontieră  efectuează  cercetări  sub  aspectul  săvârşirii
infracţiunii de punere în circulaţie a unui produs purtând o
marcă identică sau similară cu o marcă înregistrată.

(FOTO/VIDEO) Cum arată baraca
Danei  Marijuana  din  Vama
Veche:  La  „Doamna  Dana”  se
vindeau „pastile Super Mario,
molly, iarbă și niște praf de
anestezic pentru cai”
18 septembrie 2024 11:10

Pe 23 august 2024, DIICOT Constanța
a  reținut  trei  persoane  pentru
săvârșirea infracțiunilor de trafic
de droguri de risc și complicitate
la trafic de droguri de risc. Una
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dintre  cei  trei  traficanți  este
Dana  Coteanu,  cunoscută  ca  Dana
Marijuana.
Dana  Marijuana  a  fost  prinsă  conducând  sub  influența
drogurilor și având în autoturism o cantitate impresionantă de
canabis.

“Ulterior, au fost puse în aplicare mandate de percheziție
domiciliară,  fiind  identificate  și  ridicate  100  comprimate
ecstasy (drog de mare risc), cantități de amfetamină  (drog de
mare  risc),  ketamină  (drog  de  risc),  21  de  comprimate  ce
urmează a fi analizate, precum și alte mijloace de probă”, au
transmis procurorii DIICOT.

Cei trei au fost arestați pentru 30 de zile, dar au ajuns mai
întâi la Palazu Mare, unde au fost tratați pentru sevraj.

Expertul  antidrog  Cătălin  Țone  a  scris,  pe  pagina  sa  de
socializare, scurta “poveste” a Danei Coteanu, stabilită de
câțiva ani la Vama Veche, unde și-a cumpărat un container în
care locuia cu fetița sa.

Dana Marijuana și-ar fi făcut din acest container un adevărat
magazin unde vindea drogurile, unele dintre acestea foarte
periculoase:

“Se pare că Dana Marijuana a fost mare întreprinzătoare. “A
fost” pentru că acum e în conservare.

S-a mutat din București, în Vama Veche, într-un container,
pentru că “viața era prea scumpă”… și marfa așișderea.

Pe  container  și-a  scris  numele,  ca  orice  “privatizare”
serioasă, ăsta fiind și codul de salut, “Doamna Dana”. Păi cum
să-i spună vizitatorii micuți unei patroane de 44 ani ?!

La perchezițiile inculpaților, s-a găsit marfă variată, pe

https://editiadesud.ro/tag/dana-coteanu/
https://editiadesud.ro/tag/dana-marijuana/
https://editiadesud.ro/tag/dana-marijuana/
https://editiadesud.ro/tag/catalin-tone/
https://editiadesud.ro/tag/dana-marijuana/
https://editiadesud.ro/tag/dana-marijuana/


toate gusturile: pastile “Super Mario”, molly, iarbă și niște
praf de anestezic pentru cai.

Și pentru că era foarte romantică, se urca pe container să
scruteze orizontul. Cred că era fană girofar.

Când pleca de la baracă, o fereca în lacăte, să nu atenteze
careva la “comori”.

E posibil ca repausul s-o ajute să scape de prăjeală, e șansa
ei”.

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/vama1.mp4

Baraca Dana Marijuana

Baraca din Vama Veche, izolată, dar nu
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departe de centru stațiunii
Baraca  Danei  Marijuana  ar  părea,  pentru  cei  ce  doresc  să
trăiască în natură, departe de tumultul vieții cotidiene, un
adevărat vis. Nu departe de centrul stațiunii și, deci, nici
de mare, casuța metalică este perfectă pentru două persoane.

Pe container au rămas scaunele pe care, spun anchetatorii,
stătea de veche Dana Coteanu, pentru a fi sigură că nu se
apropie ochi indiscreți.

De jus împrejurul curții din plasă, dar și în interior, zac
mormane de gunoi.

De gard stau atârnați doi unicorni de jucărie. Baraca este
colorată, iar la intrare stă scris “Doamna Dana”, “Balamuc”,
“Zen”.

Baraca Dana Marijuana
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Baraca Dana Marijuana

Potrivit  lui  Cătălin  Țone,  pe  lângă
canabis la “Doamna Dana” erau vândute și
pastile de ecstasy Super Mario.
“Pastilele ecstasy “Super Mario” conțin o doză de 300 mg de
MDMA (substanță activă).

Aceasta  concentrație  este  de  patru  ori  mai  mare  decât
cantitatea de MDMA conținută în pastilele de ecstasy, vândute
în mod uzual.

Pastilele de ecstasy care conțin doze de MDMA care depășesc
125 mg substanță activă/ comprimat au potențial letal pentru
consumatori, în special pentru minori.

La perchezițiile efectuate în operațiunea “Doamna Dana” au
fost capturate 3 tipuri de comprimate cu logoul “Super Mario”,
având culorile albastru deschis, roz și portocaliu”, scrie
Cătălin Țone.
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Pastile ecstasy

Mâine,  17  septembrie  2024,  se  va  judeca  la  Tribunalul
Constanța cererea DIICOT de prelungire a arestului preventiv
pentru Dana marijuana și ceilalți doi presupuși traficanți.

Facem precizarea că, pe parcursul întregului proces penal,
persoanele cercetate beneficiază de drepturile și garanțiile
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procesuale prevăzute de Codul de procedură penală, precum și
de prezumția de nevinovăție.

Baraca Dana Marijuana
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Baraca Dana Marijuana
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Baraca Dana Marijuana
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Baraca Dana Marijuana

(VIDEO)  Doi  pompieri  au
salvat  de  la  moarte  un
cățeluș.  Acesta  era  blocat
într-o gospodărie inundată
18 septembrie 2024 11:10
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În timpul misiunilor desfășurate în
localitatea  Slobozia  Conachi,  una
dintre  zonele  grav  afectate  de
fenomenele înregistrate în această
perioadă,  pompierilor  le-a  atras
atenția schelălăitul unui cățeluș.
Sunetele  veneau  dintr-o  casă  inundată  de  ape,  până  la
jumătate.

Pentru  ca  fiecare  viață  contează,  cei  doi  pompieri  au
intervenit  pentru  recuperarea  micuțului  patruped.

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/09/WhatsApp-
Video-2024-09-15-at-14.57.58_65f24456.mp4
Pe aceeași temă:

(FOTO) Bilanțul APOCALIPSEI în județele Galați și Vasului:
Cinci oameni morți și mii de gospodării distruse

(FOTO)  Bilanțul  APOCALIPSEI
în  județele  Galați  și
Vasului:  Cinci  oameni  morți
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și mii de gospodării distruse
18 septembrie 2024 11:10

Efectivele MAI intervin în aceste
momente în localități din județele
Vaslui și Galați, unde peste 5.000
gospodării și peste 15.000 persoane
sunt  afectate  de  fenomenele
hidrometeorologice periculoase.
În  localitatea  Pechea,  Galați,  11  persoane  au  refuzat
evacuarea  din  zona  inundată  și  se  află  în  podurile
locuințelor,  fiind  monitorizate  de  forțele  de  intervenție.
Acestea au solicitat doar alimente și apă. De asemenea, 1
echipă  de  pirotehniști  din  cadrul  Unității  Speciale  de
Intervenție în Situații de Urgență a IGSU s-a deplasat către
zona  digului  din  localitatea  Pechea,  pentru  evaluarea
situației  în  scopul  realizării  unei  breșe.

Potrivit situației centralizate, în ultimele 24 de ore, au
fost  afectate  28  localități  din  7  județe  (Argeș,  Bacău,
Galați, Iași, Neamț, Timiș și Vaslui), unde s-a intervenit
pentru salvarea a 320 persoane. De asemenea, au fost afectate
parțial sau total peste 5.000 de gospodării și peste 15.000
persoane. Totodată, 4 persoane și-au pierdut viața, iar două
persoane  sunt  date  dispărute  (în  localitățile  Pechea  și
Costache Negri, Județul Galați).
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Circulația  rutieră  a  fost  afectată  din  cauza  apei  și
aluviunilor de pe carosabil pe 3 drumuri naționale (DN 25 și
DN 24D – Galați, DN 26 – Vaslui) și pe 11 drumuri județene (DJ
242, DJ 242B, DJ 242D, DJ 242H, DJ 251, DJ 251A, DJ 251G, DJ
251H, DJ 253, DJ 254 și DJ 255).

Efecte  semnificative  au  fost  înregistrate  în  mai  multe
localități din județul Galați:

 în localitatea Pechea, 1 persoană a fost declarată
decedată după ce a fost surprinsă de viitură, ca urmare
a creșterii nivelului apei pârâului Geru, alte 116 au
fost  salvate,  iar  1  persoană  a  fost  dată  dispărută
nefiind găsită la domiciliu
în localitatea Drăgușeni, 1 persoană a fost declarată
decedată și alte 5 au fost salvate
în localitatea Costache Negri s-a produs o viitură ca
urmare a scurgerilor de pe versanți și a ieșirii din
matcă a pârâului Suhurlui, iar 1 persoană a fost găsită
decedată și alte 25 au fost salvate, iar o persoană a
fost dată dispărută
în  localitatea  Corod,  1  persoană  a  fost  declarată
decedată și alte 7 au fost salvate
în 8 localități (Grivița, Berești, Cuza Vodă, Cudalbi,
Tudor Vladimirescu, Băneasa, Vameș și Slobozia Conachi)
din județul Galați, 121 de persoane și 17 animale au
fost salvate de forțele de intervenție.

De asemenea, în 5 localități (Docăneasa, Trestiana, Murgeni,
Grivița și Zorleni) din județul Vaslui 46 de persoane fiind
salvate de forțele de intervenție, iar 161 de gospodării au
fost afectate de inundații.



Inundații Galați 2024

Inundații Galați 2024

Pentru  gestionarea  acestor  efecte  produse  din  cauza
precipitațiilor abundente, la nivel național au fost implicați
pompieri, polițiști, jandarmi, dar și autoritățile locale din
zonele afectate.
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În funcție de necesitățile operative, în zonele afectate din
județul  Galați  au  fost  suplimentate  efectivele  cu  239  de
pompieri de la inspectorate din țară, precum și cu mijloace
tehnice de intervenție (2 mașini de stingere, 1 Autospecială
pirotehnică, 1 șenilată, 22 autospeciale de prima intervenție
și  comandă,  23  bărci,  38  autocamioane  de  intervenție,  21
motopompe remorcabile, 2 containere igienice, 2 macarale, 6
cap tractor-semiremorcă), iar la Bacău o macara.
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Totodată, a fost alocat în județul Galați un elicopter al
Inspectoratului General de Aviație al MAI pentru efectuarea
unor  misiuni  de  recunoaștere,  respectiv  salvare/evacuare
persoane, și pregătit un alt aparat de zbor pentru intervenții
în zonă.

La nivel teritorial, a fost instituită permanența la nivelul
autorităților  locale  din  zonele  aflate  sub  avertizare  de
fenomene  hidrometeorologice  periculoase,  iar  în  7  județe
(Botoșani, Bacău, Galați, Iași, Neamț, Vrancea și Vaslui) a
fost activată grupa operativă.

Au  fost  emise  13  mesaje  de  informare  a  populației  prin
sistemul  RO-ALERT  în  contextul  avertizărilor
hidrometeorologice la nivelul a 5 județe (Bacău, Galați, Iași,
Neamț și Vaslui) și a 11 mesaje prin sistemul CRAWL-TVR la
nivelul a 3 județe (Galați, Iași și Vaslui).

Totodată,  au  fost  dislocate  6  tabere  mobile  în  județele
Galați.

În  sprijinul  autorităților  locale  din  județele  Galați  și
Vaslui  au  acționat  și  angajații  Ministerului  Apărării
Naționale  (forțe  și  mijloace),  pentru  salvarea
de  vieți  omenești.

UPDATE:

Urmare  a  manifestării  fenomenelor  hidrometeorologice
manifestate  în  zilele  anterioare,  pe  raza  loc.  Slobozia
Conachi din județul Galați, a fost identificată încă 1 victimă
decedată, numărul total al persoanelor decedate fiind 5.
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Aceștia  sunt  candidații  USR
Constanța  pentru  alegerile
parlamentare
18 septembrie 2024 11:10

Conferința  Filialei  Județene  USR
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Constanța  a  decis  ieri,  14
septembrie 2024, lista candidaților
pentru Senat și Camera Deputaților
la  alegerile  parlamentare  din  1
decembrie.  
În urma votului, lista de candidați pentru Senat este deschisă
de Remus Negoi.

Lista completă este următoarea:

NEGOI Eugen Remus1.
DUMITRESCU Carmen2.
CHIȚU Cosmin George3.
MIRON Vasilica Olguța4.
NICOARĂ Florentina Mirela5.
BEJAN Valentin6.
GORCEA Adrian7.

Pentru Camera Deputaților, lista candidaților USR Constanța
este deschisă de Stelian Ion.

Lista completă este următoarea:

ION Stelian Cristian1.
GIMA George2.
POPESCU Cristiana3.
BRIGHIDĂU Andrei4.
DRAGU Marius Alexandru5.
TOMA Nicolae Florin6.
SFRENȚ Andreea Anca7.
FILIP Cristina Mădălina8.
GHEORGHIU Mihaela9.
MORARU Petru10.
PAVEL Costina Cornelia11.
ANTONARU Marius Ștefăniță12.



VLAD Bogdan13.
ARVENTE Andreea Ștefania14.

Traseul  șpăgilor  din  Portul
Constanța  Sud  Agigea:  Trei
vameși prinși în FLAGRANT și
reținuți
18 septembrie 2024 11:10

 Procurorii  din  cadrul  Direcției
Naționale  Anticorupție  –  Serviciul
Teritorial Constanța au dispus punerea în
mișcare  a  acțiunii  penale  și  reținerea
pentru 24 de ore, începând cu data de 13
septembrie 2024, față de inculpații:

OPREA MARIUS, lucrător vamal în cadrul Biroului Vamal de
frontieră Constanța Sud, pentru săvârșirea infracțiunii
de luare de mită în formă continuată
PETCU DOREL – EMANUEL, fost lucrător vamal, în cadrul
Biroului Vamal de frontieră Constanța Sud, în prezent
suspendat din funcție și angajat al unei societății ce
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oferă  servicii  portuare,  pentru  săvârșirea
infracțiunilor  de  complicitate  la  luare  de  mită  și
sustragerea sau distrugerea de probe ori înscrisuri
C.M.,  în  prezent  comisionar  vamal  al  unei  societăți
comerciale,  pentru  săvârșirea  infracțiunii  de
complicitate  la  luare  de  mită

În ordonanța procurorilor se arată că, în cauză, există date
și probe care conturează următoarea stare de fapt:

În  prezenta  cauză  se  desfășoară  cercetări  cu  privire  la
modalitatea în care lucrători vamali din cadrul Biroului Vamal
de frontieră Constanța Sud încasează sume de bani cu titlu de
mită de la importatori de mărfuri prin Portul Constanța Sud
Agigea, prin intermediul unor comisionari vamali, pentru ca
aceștia  să  nu  își  îndeplinească  în  mod  corespunzător
atribuțiile  de  serviciu  privind  controlul  fizic  al
containerelor  și  pentru  a  se  acorda  liber  de  vamă  unor
containere care conțin mărfuri ce nu corespund cu datele din
documentele de import sau sunt contrafăcute.

Pentru a sensibiliza lucrătorii vamali de la controlul fizic,
astfel încât să nu fie probleme cu mărfurile contrafăcute sau
nedeclarate,  sau  pentru  urgentarea  formalităților  vamale,
importatorii  obișnuiesc  să  dea  mită  între  500-700
dolari/container. Aceste sume pot urca în funcție de numărul
de  colete  care  fac  obiectul  confiscării,  astfel,  la  cei
500-700 dolari se adaugă 30-50 dolari per colet, sume care
ajung și la 10.000 de dolari per container pentru mărfurile
interzise la import în UE.

În  concret,  în  perioada  20  mai  2024  –  27  august  2024,
inculpatul Oprea Marius în calitatea menționată anterior, în
exercițiul  atribuțiilor  de  serviciu  privind  efectuarea
operațiunilor de import și de tranzit a mărfurilor prin Biroul
Vamal de frontieră Constanța Sud, ar fi pretins și primit
pentru  sine  și  pentru  alții  de  la  persoane  juridice  și
importatori,  sume  de  bani  în  legătură  cu  îndeplinirea,



neîndeplinirea sau urgentarea formalităților vamale ce intrau
în îndatoririle sale de serviciu.

Astfel, inculpatul Oprea Marius ar fi contribuit la taxarea
ilicită a containerelor cu mărfuri procesate în punctul vamal,
facilitând  concomitent  introducerea  în  țară  de  mărfuri
contrafăcute, mărfuri interzise la import, mărfuri ce nu sunt
însoțite de avizele sau autorizațiile necesare, mărfuri de
altă natură sau în alte cantități decât cele declarate în vamă
și mărfuri subevaluate.

De  asemenea,  inculpatul  Oprea  Marius  ar  fi  avut  rolul  de
colecta  sumele  de  bani  remise  cu  titlu  de  mită  de  către
reprezentanții unor persoane juridice și importatori, care au
solicitat efectuarea operațiunilor de vămuire la Biroul Vamal
de frontieră Constanța Sud.

Imediat  după  colectarea  sumelor  de  bani,  inculpatul  Petcu
Dorel – Emanuel ar fi preluat sumele respective din incinta
Biroului Vamal de frontieră Constanța Sud situat în Portul
Constanța, pentru a-i transporta în zone de siguranță și de a
fi împărțiți ulterior între membrii grupului.

În data de 12 septembrie 2024, inculpatul C.M. i-ar fi remis
lucrătorului vamal Oprea Marius, în incinta Biroului Vamal de
frontieră Constanța Sud situat în Portul Constanța, sumele de
5.000  de  dolari  și  8.100  lei,  pretinși  în  mod  indirect
reprezentanților unor persoane juridice, importatori, care au
solicitat efectuarea operațiunilor de vămuire la Biroul Vamal
de frontieră Constanța Sud a unor mărfuri containerizate.

În contextul menționat mai sus, la data de 12 septembrie 2024,
inculpatul Oprea Marius ar fi fost surprins în flagrant de
către  procurorii  anticorupție  după  ce  ar  fi  primit  de  la
inculpatul C.M. sumele de 5.000 de dolari și 8.100 lei.

La  scurt  timp  după  constatarea  infracțiunii  flagrante,
inculpatul Petcu Dorel – Emanuel ar fi luat discret de pe
biroul din fața sa un înscris olograf cu dimensiunile de 5 cm



x 10 cm, ce se afla lângă sumele de bani date cu titlu de mită
și care făcea referire la ce reprezintă sumele respective,
înscris pe care l-ar fi distrus prin înghițire, cu scopul de a
împiedica aflarea adevărului în cauza penală.

În cursul zilei de 12 septembrie 2024, ca urmare a obținerii
autorizărilor  legale  de  la  instanța  competentă,  au  fost
efectuate percheziții domiciliare în 47 de locații situate pe
raza județului Constanța, reprezentând sediul unei instituții
publice și domiciliile unor persoane fizice.

Cu  ocazia  efectuării  perchezițiilor,  în  autoturismul
inculpatului Petcu Dorel – Emanuel, procurorii au găsit sumele
de 12.300 de dolari și aproximativ 1.000 de euro.

În cauză se desfășoară cercetări și față de alte persoane.

Inculpaților li s-au adus la cunoștință calitatea procesuală
și acuzațiile, în conformitate cu prevederile art. 309 Cod de
procedură penală.

La data de 13 septembrie 2024, cei trei inculpați urmează să
fie prezentați Tribunalului Constanța cu propunere de arestare
preventivă pentru 30 de zile.

Facem precizarea că inculpatul Petcu Dorel – Emanuel a fost
trimis în judecată de către D.N.A. – Secția de combatere a
corupției  pentru  două  infracțiuni  de  fals  intelectual
săvârșite în legătură cu atribuțiile de serviciu (comunicat
https://www.pna.ro/comunicat.xhtml?id=11610 ). Dosarul se află
în prezent pe rolul Tribunalului București în faza de judecată
în primă instanță.

Facem precizarea că punerea în mișcare a acțiunii penale este
o etapă a procesului penal reglementată de Codul de procedură
penală,  având  ca  scop  crearea  cadrului  procesual  de
administrare a probatoriului, activitate care nu poate, în
nici  o  situație,  să  înfrângă  principiul  prezumției  de
nevinovăție.

https://www.pna.ro/comunicat.xhtml?id=11610


Menționăm  că  prezentul  comunicat  a  fost  întocmit  în
conformitate cu art. 28 alin. 4 din Ghidul de bune practici
privind relația sistemului judiciar cu mass media, aprobat
prin Hotărârea Plenului Consiliului Superior al Magistraturii
nr. 197/2019.

Un copil de șase ani a fost
mușcat de un câine cu stăpân
în  Parcul  Evergreen  din
Mangalia
18 septembrie 2024 11:10

Un copil a fost mușcat, ieri seară,
în Parcul Evergreen din Mangalia,
de un câine de talie mare.
Potrivit  surselor  noastre  ar  fi  vorba  despre  un  câine
ciobănesc. Fetița s-ar fi plimbat cu trotineta în parc, a
căzut,  iar  cățelul  care  era  în  imediata  ei  apropiere  s-a
simțit în pericol și a atacat.

Potrivit  reprezentanților  Serviciului  Județean  de  Ambulanță
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Constanța, copilul a ajuns la Spitalul Municipal Mangalia, în
jurul orelor 19.00. Din păcate, după cum se știe, spitalul NU
are Urgențe pediatrice, dar, din fericire, copilul nu a fost
grav rănit și a fost externat.

Dr. Claudia Tatarici, purtătorul de cuvânt al Serviciului de
Ambulanță Județean Constanța ne-a declarat că micuța a fost
mușcată  în  jurul  orelor  19.00  și  a  fost  transportată  la
Spitalul Municipal Mangalia, fiind în afara oricărui pericol.

În cauză a fost deschis dosar penal.

Mama  copilului  a  postat,  ulterior,  pe  Facebook,  un  mesaj
pentru autorități:

„Cum rezolvam dle primar Radu Cristian problema
cainilor  fara  botnita  din  parcurile  din  oras?
Asteptam ca urmatorul incident sa se transforme in
tragedie?

Spitalul Municipal Mangalia – Oficial unde este
sectia de pediatrie? Copilasii nostri nu merita
asa ceva? Conducerea a venit din concediu sau tot
prin insule este?

Sa  atasez  si  poza  cu  muscatura  de  pe  mana
copilului meu de numai 6 ani?”
Reamintim că iubitorii și proprietarii de câini din Mangalia
au  organizat,  în  urmă  cu  câțiva  ani,  proteste  pentru  a
beneficia  de  un  loc  special  amenajat  pentru  patrupede.
Promisiunile  administrației  locale  au  rămas  la  stadiul  de
declarații electorale.

Potrivit  OUG  nr.  55/2002  privind  regimul  de  deținere  al
câinilor  periculoși  sau  agresivi,  republicată,  prin  câini
periculoși se înțelege câinii aparținând următoarelor rase,
grupate în două categorii, după cum urmează:



Categoria I: Câinii de luptă și de atac, asimilați prin
caracterele  morfologice  cu  câini  de  tipul  Pit  Bull,
Boerbull, Bandog și metișii lor;
Categoria  a  II-a:  câinii  din  rasele  American
Staffordshire  Terrier,  Tosa,  Rottweiller,  Dog
Argentinian,  Mastino  Napolitano,  Fila  Brazileiro,
Mastiff, Ciobănesc Caucazian, Cane Corso și metișii lor.

Art. 2 Prin câini agresivi se înțelege:

orice câine care, fără să fie provocat, mușcă sau atacă
persoane ori animale domestice în locuri publice sau
private;
orice câine care participă la lupte între câini sau care
a fost antrenat în acest scop.

Conform aceleiași prevederi legale, câinii periculoși nu au
voie în localuri publice sau în mijloacele de transport în
comun, iar proprietarul este obligat ca pe drumurile publice
să îi scoată întotdeauna în lesă și să le pună botniță.

Conform  Art.  34  posesorii  de  animale  de  companie  au
următoarele  obligații  în  timpul  plimbării  animalelor  pe
domeniul public:

să  dețină  asupra  sa  materialele  necesare  pentru
curățarea locului și evacuarea dejecțiilor fiziologice
(pungile de plastic sunt suficiente);
să dețină carnete de sănătate pentru acestea și vor
asigura vaccinarea animalelor în conformitate cu normele
sanitar-veterinare în vigoare;
să nu permită accesul animalelor de companie în spațiile
verzi  din  parcuri,  grădini  publice  și  cele  aferente
ansamblurilor de locuințe, în spațiile de joacă pentru
copii, în magazine și piețe de desfacere a produselor
agroalimentare.

Însă, de menționat este faptul că legea a fost completată.
Astfel,  în  prezent,  în  categoria  câinilor  agresivi  intră



„orice câine care, să fie provocat, muscă sau atacă persoane
ori animale domestice în locuri publice sau private și orice
câine care participa la lupte între câini sau care a fost
antrenat în acest scop”.  Practic, aceștia trebuie să fie
mereu în lesă sau ham și să poarte mereu botniță în locuri
publice. Câinele trebuie însoțit de o persoană de peste 18 ani
care nu are dosar penal.

Mesajul  SRI  de  Ziua
Pompierilor: ”Nu este indicat
să vi se aprindă călcâiele în
prejma lor!”
18 septembrie 2024 11:10

Serviciul  Român  de  Informații  a
transmis, în stilul haios cu care
i-a  obișnuit  pe  internauți,  un
mesaj de Ziua Pompierilor.
”Nu este indicat să vi se aprindă călcâiele în prejma lor!”,
au scris cei de la SRI pe Facebook, mesajul cu dublu înțeles
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fiind extrem de apreciat de cititori.

Pe aceeași temă:

13 septembrie este Ziua Pompierilor. Mesajul EMOȚIONANT al
Ministerului Apărării Naționale pentru salvatorii militari

13  septembrie  este  Ziua
Pompierilor.  Mesajul
EMOȚIONANT  al  Ministerului
Apărării  Naționale  pentru
salvatorii militari
18 septembrie 2024 11:10

Ministerul  Apărării  Naționale  a
transmis  un  mesaj  emoționat
pompierilor militari, care și fac
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datoria  zi  și  noapte,  în  slujba
cetățenilor.
„Le  mulţumim  pompierilor  salvatori,  apărătorii  vieţii
cetăţenilor în lupta cu focul, pentru curajul şi devotamentul
cu care îşi fac datoria în sprijinul românilor.

Le dorim multă sănătate şi La mulţi ani!

„Să nu uiți niciodată că ai fost pompier și chiar dacă pleci
murdar de la un incendiu este cea mai curată meserie!”.

Vlad  Pascu  nu  se  lasă:  A
contestat  la  Tribunalul
Constanța  decizia  arestului
preventiv.  Judecătorii  se
pronunță astăzi
18 septembrie 2024 11:10

Vlad  Pascu  a  contestat  la
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Tribunalul  Constanța  decizia
judecătorului  Claudia  Carmen
Berevoescu  de  la  Judecătoria
Mangalia,  din  9  septembrie.
Magistratul de la Mangalia a decis
ca Vlad Pascu să fie cercetat, în
continuare, în stare de arest și nu
în  arest  la  domiciliu,  așa  cum
solicită avocații șoferului ucigaș.
Tribunalul  Constanța  se  va  pronunța,  azi,  la  contestația
măsurilor preventive decise de judecătorul din Mangalia.

UPDATE:

Respinge, ca nefondată, contestaţia formulată de contestatorul
inculpat PASCU MATEI VLAD împotriva încheierii din data de
09.09.2024, pronunţată în dosarul penal nr. 4989/254/2023/a18
al Judecătoriei Mangalia.

Obligă pe contestatorul inculpat la plata sumei de 600 lei, cu
titlu de cheltuieli judiciare către stat.

Definitivă
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Pe aceeași temă:

ULTIMA ORĂ: Șoferul drogat Vlad Pascu rămâne după gratii.
Judecătoria Mangalia i-a respins cererea de a fi cercetat în
arest la domiciliu

(FOTO) Ei sunt pompierii din
Tuzla care au intervenit timp
de șapte ore pentru a scoate
apa  dintr-un  subsol  din
Eforie Nord
18 septembrie 2024 11:10
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Pompierii  de  la  Stația  Tuzla  au
intervenit timp de peste șapte ore pentru
a scoate apa de la subsolul unui hotel
din Eforie Nord.
Potrivit ISU Dobrogea, pompierii au răspuns unui apel la ora
9.00 și au reușit să finalizeze scoaterea apei de la subsolul
Hotelului Union în această după amiază.

Pompierii de la Stația Tuzla
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Pompierii de la Stația Tuzla
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Pompierii de la Stația Tuzla
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Pompierii de la Stația Tuzla

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Vama Veche înainte și după furtuna de astăzi

(GALERIE FOTO) Vama Veche înainte și după furtuna de astăzi

Traficanți de droguri de mare
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risc  săltați  de  procurorii
DIICOT  Constanța.  Vindeau
substanțele  stupefiante
consumatorilor din județ
18 septembrie 2024 11:10

Polițiștii Brigăzii de Combatere a
Criminalității  Organizate
Constanța,  împreună  cu  procurorii
Direcției  de  Investigare  a
Infracțiunilor  de  Criminalitate
Organizată și Terorism – Serviciul
Teritorial  Constanța  –  Biroul  de
Combatere a Traficului de Droguri,
au  documentat  activitatea
infracțională  a  două  persoane,
cercetate  sub  aspectul  săvârșirii
infracțiunii de trafic de droguri
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de risc.
În  sarcina  uneia  dintre  acestea  s-a  reținut  și  comiterea
infracțiunii  de  efectuarea  de  operaţiuni  cu  produse
susceptibile  de  a  avea  efecte  psihoactive.

Din cercetările efectuate a rezultat că, în perioada aprilie –
august 2024, persoanele în cauză ar fi procurat, deținut,
manipulat, intermediat și vândut diferite cantități de droguri
de risc (canabis) către consumatori, din județul Constanța, cu
sume între 100 și 750 de lei.

De asemenea, probatoriul administrat a relevat că, în același
interval de timp, una dintre persoane ar fi comercializat și
substanțe psihoactive (Alfa-Ethylaminopentiophenone).

La  data  de  11  septembrie  2024,  procurorii  Direcției  de
Investigare a Infracțiunilor de Criminalitate Organizată și
Terorism  –  Serviciul  Teritorial  Constanța  –  Biroul  de
Combatere a Traficului de Droguri au dispus reținerea celor
două persoane, pentru 24 de ore.

Ulterior, a fost sesizat judecătorul de drepturi şi libertăţi
din cadrul Tribunalului Constanța cu propunerea de arestare
preventivă a acestora, pentru 30 de zile.

Suportul  de  specialitate  a  fost  asigurat  de  Direcția
Operațiuni  Speciale  din  Poliția  Română.

Acțiunea  a  beneficiat  de  sprijinul  jandarmilor  din  cadrul
Grupării Mobile de Jandarmi Constanța.

Facem precizarea că, pe parcursul întregului proces penal,
persoanele cercetate beneficiază de drepturile și garanțiile
procesuale prevăzute de Codul de procedură penală, precum și
de prezumția de nevinovăție.



(GALERIE  FOTO)  Vama  Veche
înainte  și  după  furtuna  de
astăzi
18 septembrie 2024 11:10

A  fost  rupere  de  nori  azi  pe
litoral. La Vama Veche plaja abia
refăcută  în  urma  inundațiilor  de
acum câteva zile, a ajuns din nou
sub ape.
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